
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

C razaogyű és Hivat

Irományszóm, `r 43444 0

Érkezott° 2005 MARD 0 7• Kapcsolódó módosító javaslat!

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94.§ (1) bekezdése és a 102.§ (1) bekezdése alapján a
távhőszolgáltatásról szóló T113142 . számú törvényjavaslathoz - T/13142/35 . sz .
módosító javaslathoz (T/13142/98 . sz . bizottsági ajánlás 70 . pontja) kapcsolódva - az
alábbi

kapcsolódó módosító javaslatot

terjesztjük elő :

A törvényjavaslat 48. § (2) bekezdésének az alábbi módosítását javasoljuk :

„(2) Szolgáltatói hőközponti mérés alkalmazása esetén, ha az ott mért
távhőmennyiségből az egyes ellátott épületekre[,] vagy építményekre jutó hőmennyiség
műszaki okból nem határozható meg, és annak mennyisége épületenként nem
szabályozható, a távhőszolgáltató az önkormányzat rendeletében meghatározott
határidőm, de legkésőbb a törvény hatályba lépést követő öt éven belül köteles
felhasználói hőközpontok létesítésével és mérők beépítésével a hőmennyiségmérés
feltételeit biztosítani . Ez a kötelezettség akkor terheli a távhőszolgáltatót, ha a
hőközpont létesítéséhez a szolgáltatói hőközpontból ellátott valamennyi felhasználó a
berendezés, valamint a bekötővezeték elhelyezésére alkalmas épületrészt és annak
üzemeltetés céljára történő használatát a távhőszolgáltató részére díjmentesen
biztosítja."
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Budapest, 2005 .március .6 .

Indokolás

A hivatkozás egy még nem létező, később megalkotandó önkormányzati rendeletre
történik, amelyben az önkormányzatnak akár arra is lehetősége nyílik, hogy a
felhasználók költségvállalásához kösse a mérés szerinti elszámolás technikai hátterének
kialakítását. T ekintettel a rra, h ogy s zámos é pületben e z a z á talakítás m ár m egtörtént,
illetve arra, hogy a szolgáltatás díja magába foglalja a fejlesztési hányadot is, a
jogszabály által előírt fejlesztési kötelezettség finanszírozását a felhasználóra hárítani
nem elfogadható .
Fenti indoklást alátámasztja az is, hogy a kilencvenes évek óta az ipari fogyasztás 17%-
kal visszaesett, következésképpen az állandó költségek egy jelentős részét
szükségszerűen áthárították a lakossági fogyasztókra . Emiatt véleményünk szerint nem
lehet tovább növelni a lakossági felhasználók távhőszolgáltatással kapcsolatos járulékos
terheit .
Álláspontunk szerint egy végső határidő megjelölése mindenképpen indokolt, ellenkező
esetben, a folyamat sohasem zárulna le .
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